
Ribera parlar� aviat amb el govern del parc e�lic de Roses

Afirma en una entrevista a Tv3 que abordaran temes com la densitat o els

usos del parc

La ministra assegura que cal determinar com sÕevacuar per terra

lÕelectricitat que es generi

La ministra de Transici� Ecol�gica, en una roda de

premsa. POOL MONCLOA.

La ministra de Transici� Ecol�gica del govern espanyol, Teresa

Ribera, ha assegurat aquest dimecres en una entrevista a TV3 que

el seu ministeri mantindr� contactes amb la Generalitat en les

pr�ximes setmanes per abordar q�estions com la densitat i els

usos del parc e�lic mar� del golf de Roses. Entre dÕaltres, segons

Ribera, cal determinar com sÕevacua lÕelectricitat que generi per

terra, i si es fa per concurs Ðcom �s la intenci� del Ministeri. ÒEstem

treballant perqu� es pugui regular i desenvolupar tan aviat com

sigui possible, per� sempre amb la par ticipaci� i el consens per

par t de tothom, i per tant reprendrem aquesta q�esti� amb la

Generalitat en les pr�ximes setmanes i actuarem amb la m�xima

par ticipaci�Ó, ha dit.

Ribera ha adver tit els colálectius que sÕhi oposen que negar-se en rod� al projecte Òno �s una opci�Ó. ÒEl que

tenim �s el que ja ha superat uns llindars molt impor tantsÓ i Òanirem veient els diversos projectesÓ, per� Òno

podem perdre aquesta carreraÓ perqu� cal ÒprendreÕs seriosament lÕimpacteÓ del canvi clim�tic, i Ònegar-se en

rod�Ó al parc e�lic Òno �s una opci�Ó.
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